
Sent:                                  Tue, 3 Sep 2024 14:23:25 +0000 
Subject:                             FW: Reacties 
 

  
  
Van: NAAM  
Verzonden: dinsdag 3 september 2024 15:48 
Aan: Vos Arjan de <AdeVos@middendelfland.nl> 
Onderwerp: Reacties  
  
Beste heer de Vos,  
Ik heb de afgelopen maanden diverse keren via e-mail vragen gestuurd aan de gemeenteraad.   
  
Bij mijn weten heb ik hierop nog niet één keer antwoord op ontvangen. Het lijkt erop dat de raad haar 
ogen sluit voor mijn ongerustheid en dat van de bewoners van Den Hoorn.  
Komt dat omdat de meeste raadsleden zelf geen last denken te hebben van het AZC omdat ze niet in 
Den Hoorn wonen? Waarschijnlijk wel.  
  
Bijgaand voeg ik nog een bericht toe. Zeer actueel en tevens bij ons in de buurt.  
  
Mijn vraag is hoe de gemeenteraad mij kan GARANDEREN dat er in Den Hoorn geen zedendelicten, 
diefstal en overlast zal gaan plaatsvinden.  
  
Ik wil dit graag zwart op wit.  
  
Mocht u wederom denken dat het negeren van mijn vraag gewoon kan -zonder consequenties- dan 
moet ik u teleurstellen.  
  
Bijgaand het bericht uit het AD van vandaag.  

Zedendelicten, diefstal en overlast, aantal incidenten azc Duinrell stijgt fors: ‘Durf niet meer naar 
de Jumbo’ 

https://www.ad.nl/den-haag/zedendelicten-diefstal-en-overlast-aantal-incidenten-azc-duinrell-
stijgt-fors-durf-niet-meer-naar-de-jumbo~a9655b55/ 

Graag uw reactie.  

Met onvriendelijke groet, 

  

  
NAAM 
TELEFOON 
MAIL 
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Sent by iPhone  


